
Saksprotokoll i fellesnemnda - 18.06.2019  
 
Aud Karin Oen (SV) sette fram slikt forslag: 
 

«Tillegg: 
 
Fellesnemnda ønskjer å få inn Hordaland si ordning med oversendingsforslag i reglementet.» 

 
Røysting 
 
Prosjektleiar sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
Oen sitt forslag fekk 4 røyster (SV, V og 1 KrF) og fall. 
 
Vedtak 
 
Fellesnemnda slutter seg til dei reglementa for folkevalde organ som ligg vedlagt saka. 


